
Protokół Nr V/24

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 26 września 2024r.             

w   Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1505. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli: radna Bożena 

Teresa Bujno i radny Radosław Kondraciuk.

W sesji uczestniczyli kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, kierownicy powiatowych 

służb, inspekcji i straży  oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego według załączonej 

listy obecności. 

W sesji uczestniczyli również:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Mariusz  Paweł 

Pyzowski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski otwierając V sesję VII kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, panią Sekretarz, panią Skarbnik,  kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży, naczelników 

wydziałów Starostwa Powiatowego.  Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski szczególnie powitał 

pana komendanta brygadiera Piotra Rybaka nowego Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej. Witamy panie komendancie , życzymy na nowej drodze zawodowej, przede 

wszystkim dużo sukcesów, jak najmniej problemów, abyśmy mogli czuć się bezpiecznie.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski pozdrowił internautów oglądających  sesję za 

pośrednictwem internetu.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

Głos zabrał Starosta Mariusz Cieślik, który poprosił o wystąpienie dyrektora SP  ZOZ Andrzeja 

Szewczuka, poprosił również Wicestarostę oraz Przewodniczącego Rady.

Starosta Mariusz Cieślik poinformował, że w zeszłym roku został przeprowadzony  konkurs grupy

Polska Press na osobowość roku.  Osobowość roku 2023 w kategorii „Polityka, samorządność, 

społeczność lokalna”, wygrał pan dyrektor szpitala Andrzej Szewczuk. Starosta Mariusz Cieślik w 

imieniu Rady i Zarządu Powiatu serdecznie pogratulował jednocześnie życzył dalszych sukcesów 

oraz wszystkie plany, które są, które ma pan w głowie aby pan zrealizował. Żeby to co zostało 

zaplanowane wraz z Zarządem udało się zrealizować. Starosta Mariusz Cieślik jeszcze raz 

pogratulował tak ogromnego sukcesu.

Wicestarosta Łukasz Zubik zwracając się do dyrektora Andrzeja Szewczuka stwierdził, że często
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rozmawiamy ze sobą, konfrontujemy różne sytuacje, sprawy. Wicestarosta Łukasz Zubik 

poinformował, że chciałby w imieniu nas wszystkich radnych złożyć panu dyrektorowi serdeczne 

gratulacje jako że został pan Osobowością Roku, Osobowością Województwa Podlaskiego, można

nadmienić że pan dyrektor zakwalifikował się jako Osobowość do konkursu krajowego – jest to 

ważna sprawa, też będziemy trzymali kciuki ale najważniejsze aby pan na ręce swoich 

pracowników czyli na ręce pań pielęgniarek, lekarzy, pracowników administracyjnych również 

przekazał  nasze podziękowania i wdzięczność bo pamiętajmy wszyscy że ciężka praca, jaką 

wykonujecie ona oddziałuje na najwyższą, fundamentalną wartość jaką jest zdrowie i życie ludzkie 

– pamiętajmy o tym, jest to niezwykle ważne. Życzymy panu aby pan spełniał  marzenia, samej 

pomyślności zarówno w życiu osobistym  jak i zawodowym i  żeby współpraca z nami wszystkimi 

tu zgromadzonymi układała się cały czas bo będziemy mieli trochę wyzwań przed sobą i będziemy

je realizować. Jeszcze raz wszystkiego dobrego, gratulujemy z całego serca i żeby wszystko się 

fajnie układało.

Głos zabrał dyrektor SP ZOZ Andrzej Szewczuk, który stwierdził, że przychodząc tu do pracy 

ponad 8 lat temu zastanawiał się czy będzie jakąkolwiek osobowością, która może tu pracować, 

być, realizować się, której się się coś uda, która pokaże swoje umiejętności na takim poziomie, 

który będzie dawał satysfakcję dla wszystkich. Nie wiedziałem, czy tak będzie. Dyrektor Andrzej 

Szewczuk poinformował, że dzisiaj jest mu niezmiernie miło, że wszyscy, bo generalnie internauci 

głosowali w tym plebiscycie, jest mu niezmiernie miło, że ludzie docenili tą pracę bo jest to 8 lat 

ciężkiej pracy ale tak, jak wspomniał Wicestarosta, bez ludzi, którzy mu bardzo mocno pomagają w

tej pracy, bez radnych powiatu, Zarządu, starostów różnych kadencji, jest piąta sesja tej kadencji, z

takim przytupem wchodzi się w tą kadencję.Dyrektor Andrzej Szewczuk podziękował za 

docenienie tego wydarzenia gdzie człowiek na co dzień mieszkający na Mazowszu zostaje 

osobowością roku Województwa Podlaskiego, dyrektor Andrzej Szewczuk podkreślił, że jest to dla 

niego niesamowite wyróżnienie, bo czuje się jednym z was jako nie tylko mieszkaniec tego nie 

tylko powiatu ale i województwa bo na co dzień bardzo mu zależy na zdrowiu, na poprawie jakości 

świadczonych usług medycznych i to jest bardzo ważne. Generalnie to wyróżnienie było za 

podpisanie umowy z Siedleckim Centrum Onkologii dla naszych pacjentów aby dostęp do badań, 

dostęp do leczenia był jak najlepszy, jak najszerszy – dyrektor Andrzej Szewczuk podkreślił, że na 

tym mu zależało, jednocześnie wyraził nadzieję, że to wszystko dzisiaj pozytywnie wpływa na 

opiekę i ochronę zdrowia w naszym powiecie bo to jest dla niego najszczególniejsze miejsce, w 

100%-tach oddaje się tej pracy i bardzo dziękuje za docenienie.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski życzył wielu sukcesów na tej bardzo trudnej 

zawodowej drodze. Samych sukcesów w prowadzeniu naszej placówki.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski odczytał treść opinii Związku Zawodowego NSZZ 

Solidarność oddział Siemiatycze dotyczącej projektów uchwał na V  sesję VII kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego. Opinia stanowi załącznik do protokołu.
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P – kt 2.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że porządek obrad państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, czy w sprawie porządku obrad ktoś zechce 

zabrać głos?

Propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski stwierdził, że ponieważ propozycje zmiany porządku 

obrad nie zostały zgłoszone, Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie z  porządkiem 

obrad doręczonym  państwu radnym wraz z  materiałami na dzisiejszą sesję.

Porządek obrad V sesji VII kadencji Rady Powiatu Siemiatyckiego

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między

sesjami.

5.  Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 

    2023r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

    Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

    zobowiązań na lata 2024 – 2032

b) zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 

    2023r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

c) zmiany załącznika do Uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków

    Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na 

    realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

    niepełnosprawnych

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania 

         nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego

e) zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego

    zasobu Powiatu Siemiatyckiego 

f)  wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania wieczystego

    przez Powiat Siemiatycki 

g) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi

6. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

7. Zamknięcie obrad.

 P – kt 3.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  radnych 

chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?
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Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do głosowania nad przyjęciem protokołu z 

poprzedniej sesji.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został  jednogłośnie przy

14 głosach „za”. Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Mariusz Cieślik, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W 

okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 6   posiedzeń, przedmiotem których były kwestie 

związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej działalności 

Zarządu i Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarka 

finansową powiatu i jednostek organizacyjnych. W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył 

i  pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie 

których na dzisiejszej sesji będą wprowadzone zmiany do budżetu powiatu.

Uchwały Rady Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zostały w  stosownym terminie 

przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie z 

postanowieniami.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

Na posiedzeniu w dniu 31 lipca 2024r. uchwały:

– w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji, o której mowa w art. 37 ust. 1 pkt 1

ustawy o finansach publicznych

– w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć

– w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o  przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc czerwiec 2024r.

– w sprawie wyboru banku udzielającego kredyt długotrwały dla Powiatu Siemiatyckiego

– w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do uzyskania wszelkich wymaganych materiałów 

niezbędnych do wykonania dokumentacji projektowej dla zadania polegającego na 

modernizacji budynku internatu ZSR w Ostrożanach

Na posiedzeniu w dniu 9 sierpnia 2024r. uchwały:

– w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

– w sprawie przekazania pojazdu do stacji demontażu pojazdów oraz upoważnienia 
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inspektora Wydziału Komunikacji i Drogownictwa

– w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół rolniczych im. W. Witosa w Ostrożanach 

do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu 

Siemiatyckiego w zakresie realizacji zadania pn „Zyskujesz gdy segregujesz, bo wspólnym 

działaniem planetę ratujesz”,

Na posiedzeniu w dniu 30 sierpnia 2024r. uchwały:

– w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

– w sprawie założeń do projektu budżetu na 2025 rok i aktualizacji wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Siemiatyckiego,

– w sprawie miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, kosztach 

i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc lipiec 2024r.

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Technicznych im. Wł. St. 

Reymonta w Czartajewie,

– w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Technicznych 

im. W. St. Reymonta w Czartajewie ul. Długa 130, 13-300 Siemiatycze

– w sprawie składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych przez dyrektora Zespołu 

Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie ul. Długa 130, 17- 300 Siemiatycze

– w sprawie udzielenia upoważnienia wicedyrektorowi Zespołu Szkół Rolniczych im. W. 

Witosa w Ostrożanach do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w

imieniu Powiatu Siemiatyckiego podczas realizacji działań w ramach programu Erasmus+,

– w sprawie upoważnienia wicedyrektora Zespołu Szkół Rolniczych im. W. Witosa 

w Ostrożanach do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu

Powiatu Siemiatyckiego w zakresie realizacji zadania w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Podlaskiego 2021-2027 Europejski Fundusz Społeczny PLUS.

– W sprawie upoważnienia wicedyrektora Zespołu Szkół Rolniczych im. W. Witosa w 

Ostrożanach  do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu 

Powiatu Siemiatyckiego w zakresie realizacji zadania pn. „Zyskujesz gdy segregujesz bo 

wspólnym działaniem planetę ratujesz”,

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa rodzajowego do samodzielnego reprezentowania 

Zespołu szkół Rolniczych im. W. Witosa w Ostrożanach wobec Banku Polska Kasa Opieki 

Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie.

Na posiedzeniu w dniu 12 września 2024r. uchwały: 

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed organami administracji 

publicznej we wszystkich sprawach dotyczących kierowanej jednostki,

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w 
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Siemiatyczach do występowania przed organami administracji publicznej we wszystkich 

sprawach dotyczących kierowanej jednostki

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół w Siemiatyczach do 

występowania przed organami administracji publicznej we wszystkich sprawach 

dotyczących kierowanej jednostki

– w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół  Technicznych im. W. St. 

Reymonta w Czartajewie do występowania przed organami administracji publicznej we 

wszystkich sprawach dotyczących kierowanej jednostki

Na posiedzeniu w dniu 24 września 2024r. uchwały:

– w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Programu Współpracy Powiatu 

Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. O działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2025 rok”,

– w sprawie wyznaczenia aptek ogólnodostępnych do pełnienia dyżurów w dni wolne od 

pracy i dyżurów w porze nocnej w dni wolne od pracy.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

– wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach o przeznaczenie środków finansowych 

na zakup piekarnika konwekcyjno – parowego elektrycznego na potrzeby szkolnej stołówki 

– wniosek rozpatrzono pozytywnie

– wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach  o zabezpieczenie noclegu i 

wyżywienie policjantów skierowanych z Oddziału Prewencji Policji w Białymstoku do służby

w związku z uroczystościami na Św. Górze Grabarce – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– Wniosek Katolickiego Klubu Sportowego Orzeł Bobola Siemiatycze o bezpłatne użyczenie 

sali gimnastycznej w ZS w Siemiatyczach w celu prowadzenia treningów piłkarskich drużyn

młodzieżowych – wniosek rozpatrzono pozytywnie

– Wniosek GDDKiA Oddział w Białymstoku o wydanie opinii w przedmiocie realizacji 

inwestycji drogowej „Przebudowa systemu odwodnienia wraz z budową zbiornika 

retencyjnego na DK 62 w m. Wólka Zamkowa” - wniosek rozpatrzono pozytywnie

– Wniosek o wydanie opinii dla projektu „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Grodzisk 

na lata 2024 – 2027 z perspektywą do roku 2031” – wniosek rozpatrzono pozytywnie

– Wniosek Klubu Motorowego Quercus o ufundowanie pucharów uczestnikom Mistrzostw 

Polski i Pucharu Polski w motocyklowym Cross Country – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek Kierownika PCPR w Siemiatyczach o akceptację i przedstawienie Radzie Powiatu

Siemiatyckiego planowanych zmian w wysokości środków finansowych PFRON w roku 

2024 według algorytmu dla Powiatu Siemiatyckiego, przeznaczonych na realizację zadań z 
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zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, celem uchwalenia – wniosek rozpatrzono 

pozytywnie,

– Wniosek Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Siemiatyczach o  nieodpłatne 

udostępnienie lokalu w Zespole Szkół w Siemiatyczach w celu wykonywania działalności 

związkowej – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek o wyrażenie zgody na usytuowanie na działce o nr geod 313/2 położonej w m. 

Czartajew gm. Siemiatycze złącza kablowo – pomiarowego oraz linii kablowej zasilającej 

obozowisko kontenerowe – wniosek rozpatrzono pozytywnie

– Wniosek o wyrażenie zgody na najem lokalu mieszkalnego w budynku wielorodzinnym w 

m. Ostrożany – wniosek rozpatrzono negatywnie,

– Wniosek KKS Orzeł Bobola w Siemiatyczach o dofinansowanie zakupu strojów piłkarskich 

drużynie dziewcząt – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Siemiatyczach 

o  przeznaczenie środków finansowych na zakup nagród i upominków dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych biorących udział w konkursach w ramach akcji pn. „Światowy Dzień 

Rzucania Palenia”  - wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek kierownika PCPR w Siemiatyczach z prośbą o wyrażenie zgody na wymianę 

zużytego wyposażenia warsztatu Warsztatom Terapii Zajęciowej funkcjonującym na terenie

Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzono pozytywnie, 

– Wniosek Wniosek Wójta Gminy Perlejewo o wyrażenie zgody na użyczenie nieruchomości 

o nr geod 173 położonej w obrębie Perlejewo – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek pełnomocnika PGE Dystrybucja S.A. Z siedzibą w Lublinie o uzgodnienie projektu 

przyłącza elektroenergetycznego kablowego na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Siemiatyckiego oraz wyrażenie zgody na dysponowanie przedmiotową 

nieruchomością na cele budowlane – wniosek rozpatrzono pozytywnie, 

– Wniosek z prośbą o wyrażenie zgody na najem lokalu mieszkalnego w budynku 

wielorodzinnym w Ostrożanach – wniosek rozpatrzono pozytywnie

– Wniosek Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Siemiatyczach  z prośbą o 

ufundowanie nagrody uczestnikom ogólnopolskiego konkursu Agroliga – wniosek 

rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek Active Sport o możliwość nieodpłatnego udostępnienia sali gimnastycznej w 

Zespole Szkół w Siemiatyczach w celu prowadzenia zajęć sportowych dla dzieci z terenu 

Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek o wydanie zgody na lokalizację urządzeń elektroenergetycznych w pasie drogi 

powiatowej – wniosek rozpatrzono pozytywnie, 

– Wniosek Gminy Drohiczyn o wydanie zezwolenia na zajęcie pasa drogowego drogi 
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powiatowej – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek KRUS Oddziału Regionalnego w Białymstoku o ufundowanie nagród laureatom 

etapu wojewódzkiego XXI Ogólnokrajowego Konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”, 

pochodzącym z terenu Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek Studia Tanecznego Whatʼs Up? dotyczący nieodpłatnego udostępnienia miejsca w

celu prowadzenia regularnych zajęć tanecznych w Zespole Szkół w Siemiatyczach – 

wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek Wojewódzkiego Związku Hodowców Koni w Białymstoku o uhonorowanie 

hodowców reprezentujących Powiat Siemiatycki na LXVIII Wystawie Ogierów 

organizowanej na terenie Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Szepietowie – 

wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek Klubu Sportowego CRESA Siemiatycze o udostępnienie obiektu sportowego przy 

Liceum Ogólnokształcącym w Siemiatyczach w celu prowadzenia zajęć i treningów piłki 

nożnej – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

– Wniosek o potwierdzenie tytułu prawnego do lokalu – wniosek rozpatrzono pozytywnie.

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się z:

– informacją o przebiegu wykonania planu finansowego SP ZOZ w Siemiatyczach za I 

półrocze 2024r.

– pismem dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach dotyczącym  kompleksowej realizacji 

inwestycji polegającej na rozbudowie skrzydła budynku szpitala w Siemiatyczach z 

przeznaczeniem parteru na Szpitalny Oddział Ratunkowy,

– pismem Wójta Gminy Milejczyce o podjęciu przez Radę Gminy Milejczyce uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru gminy Milejczyce w obrębie Rogacze. Dziękuję.”

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma

pytania do przedstawionego sprawozdania pana Starosty?

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że zostały złożone dwa wnioski o wyrażenie 

zgody na najem lokalu w Ostrożanach, jeden został rozpatrzony negatywnie a drugi pozytywnie. 

Jakie kryteria zdecydowały?

Starosta Mariusz Cieślik poinformował, że negatywnie został rozpatrzony wniosek, gdzie pani 

posiadała na siebie inne nieruchomości a to wykluczało tą panią aby otrzymać takie mieszkanie. W

drugim przypadku nie było takiego problemu i ten wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

P – kt 5.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 22 grudnia 2023     r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i        spłat zobowiązań na lata 2024 
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– 2032.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że projekt ten został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania czy 

potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia?

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na lata 2024 

– 2032 głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została większością głosów, przy 13 

głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie było.

Uchwała Nr V/31/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na 

lata 2024 – 2032 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2023     r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania

do przedłożonego projektu uchwały?    

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok 

głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została większością głosów, przy 

13 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,  głosów „przeciw” nie było.

Uchwała Nr V/32/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego 

na 2024 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany załącznika do Uchwały w sprawie określenia zadań i 

wysokości środków   Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych na 2024 r.
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Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że uchwała była również omawiana na 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały w sprawie określenia zadań i 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych na 2024 rok głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14  głosach „za”.

Uchwała Nr V/33/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmiany załącznika do Uchwały w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych na 2024 r. - w załączeniu do protokołu.

Kolejny punkt to projekt zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że uchwała była również przedmiotem 

dyskusji podczas wspólnego posiedzenia komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają 

pytania do tej uchwały, czy potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone, w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr V/34/24 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Siemiatyckiego stanowi 

załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego. 

Przewodniczący Mariusz Pyzowski poinformował, że projekt uchwały był omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego projektu 

uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
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mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14  głosach „za”.

Uchwała Nr V/35/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania 

wieczystego przez Powiat Siemiatycki.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że uchwała ta również była  przedmiotem

dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego 

projektu uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod glosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania 

wieczystego przez Powiat Siemiatycki głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr V/36/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania 

wieczystego przez Powiat Siemiatycki stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że temat ten był również omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają w tej sprawie 

pytania?

Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14  głosach „za”. 

Uchwała Nr V/37/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi stanowi 

załącznik do protokołu.

P – kt 6.

Radny Wiesław Klepacki poinformował, że ma kilka pytań, które przeczyta, przedstawi  po kolei: 

czy powiat odstąpił od naliczania kar wykonawcy ulicy Kościuszki w Siemiatyczach i kiedy 

przewidywany jest termin zakończenia tej inwestycji? Radny poinformował że chciałby zapytać czy

są planowane zwolnienia  pracowników Starostwa bo po mieście chodzą różne informacje, ludzie 

się trochę niepokoją? Na jakim etapie jest sprawa z powództwa Powiatu Siemiatyckiego przeciwko

panu Piotrowi Siniakowiczowi za kłamstwo w sprawie opieszałości w wydawaniu przez 
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pracowników Starostwa, przedłużania oddania do użytku ulicy Spacerowej w Siemiatyczach?

Starosta Mariusz Cieślik zwracając się do radnego Wiesława Klepackiego stwierdził że tak, jak 

ustalaliśmy wcześniej zasadę, która powinna obowiązywać a dotyczy zadawania pytań w punkcie 

„Sprawy różne wolne wnioski i oświadczenia radnych”,  zadajemy pytania na piśmie i na piśmie 

otrzyma pan odpowiedzi, odpowiedzi na pewno będą wyczerpujące. Wszystko, jakie pan ma 

problemy i wątpliwości na pewno na wszystkie  uzyska pan odpowiedź na piśmie. Taka jest zasada

ogólnie, taki jest przepis  i  żebyśmy się tego trzymali to wtedy będzie wszystko dobrze.

Radny Wiesław Klepacki zapytał po co dodatkowy punkt  „Sprawy różne wolne wnioski i 

oświadczenia radnych”?

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  poprosił, aby przeczytać odpowiednie przepisy ustawy

o samorządzie powiatowym i inne przepisy i tam jest wyraźnie napisane że interpelacje składane 

są na piśmie do przewodniczącego rady, podlegają opublikowaniu na BIP-ie, odpowiedź również. 

To nie jest punkt „Interpelacje i zapytania radnych” to jest punkt „Oświadczenia radnych i wolne 

wnioski”, jeśli pan chce wyrazić swoją opinię, oświadczenie bądź złożyć wolny wniosek to bardzo 

proszę, jest ten moment natomiast interpelacje składamy na piśmie zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. Jak pan dobrze wie w poprzednich latach i kadencjach a jest pan już radnym nie 

pierwszą kadencję, w porządku obrad był punkt „Interpelacje i zapytania radnych”, to dotyczyło 

każdego szczebla samorządowego, gminnego czy powiatowego. Przepisy zostały zmienione w 

taki sposób, że interpelacje i zapytania radnych składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 

są odpowiednie terminy aby te odpowiedzi uzyskać. Jeśli pana te kwestie, które pan dziś poruszył 

interesują to bardzo prosimy o złożenie tych pytań na piśmie i my się ustosunkujemy do tego.

Radny Wiesław Klepacki podziękował za odpowiedź i stwierdził, że następnym razem trzeba 

inaczej ubrać w słowa te zapytania i będzie ok.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że jesteśmy w pkt 6 „Sprawy różne wolne

wnioski i oświadczenia radnych”. 

Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu w pkt 6 porządku obrad.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że ma do przekazania kilka spraw. Jak 

państwo doskonale wiecie jeden z radnych z końcem sierpnia złożył oświadczenie o zrzeczeniu się

mandatu. Oświadczenie radnego zostało przesłane do Krajowego Biura Wyborczego Delegatury w

Białymstoku i Komisarz Wyborczy postanowieniem z dnia 4 września stwierdził wygaśniecie 

mandatu radnego Rady Powiatu Siemiatyckiego z dniem 3 września 2024r. Przewodniczący Rady 

przypomniał, że szerzej mówił o tym na posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją więc temat jest 

znany.

Przewodniczący Mariusz Pyzowski poinformował, że kolejna kwestia, którą chciałby poruszyć – 

informuje państwa radnych że zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 2 września 2024r. skierowanymi do dyrektora Zespołu Szkół 

Technicznych w Czartajewie Zarząd Powiatu Siemiatyckiego przedłożył korektę sprawozdania z 
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wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w 

szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2023 rok według wzoru 

elektronicznego opracowanego przez Ministerstwo Edukacji Narodowej.

W dniu 28 sierpnia 2024 roku do Starostwa Powiatowego wpłynęło postanowienie Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Białymstoku – Przewodniczący Rady odczytał treść postanowienia 

dotyczącego skargi na uchwałę Rady Powiatu  Nr I/4/24 z dnia 7 maja 2024r. w przedmiocie 

wyboru Wicestarosty oraz pozostałych członków Zarządu Powiatu Siemiatyckiego.  Również 

drugie postanowienie z tego samego dnia 28 sierpnia 2024 – Przewodniczący Rady odczytał 

postanowienie dotyczące skargi na uchwałę Rady Powiatu Nr I/5/24 z dnia 7 maja 2024r. w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Siemiatyckiego.

Jak państwo doskonale wiecie mamy trudną sytuację jeśli chodzi o powodzian, o tereny dotknięte 

powodzią. My jako powiat i wszystkie gminy bardzo aktywnie zaangażowaliśmy się w pomoc 

powodzianom w postaci przede wszystkim materialnej, pojechało kilka transportów i dalej zbiórki 

są prowadzone. Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował że wśród radnych została 

przeprowadzona zbiórka, zebraliśmy razem kwotę 2.300 zł. i za zebrane środki zostały zakupione 

dwa agregaty prądotwórcze, które zostaną przekazane dla terenów dotkniętych powodzią, 

Przewodniczący Rady wyraził opinię, że spełnią swoją rolę i będą bardzo potrzebne.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że ma dla państwa radnych 

zaproszenie w imieniu Zespołu Pieśni i Tańca Małe Podlasie. Do wszystkich radnych wpłynęło 

zaproszenie na jubileusz w dniu 19 października 2024 roku, program jubileuszu i rozkład 

godzinowy dostępny jest w Biurze Rady. W imieniu organizatorów Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski bardzo serdecznie zaprosił.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że przed sesją chęć zabrania głosu 

zgłaszała pani inspektor Jadwiga Hackiewicz, Przewodniczący Rady oddał głos pani inspektor.

Głos zabrała Jadwiga Hackiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Siemiatyczach, która stwierdziła, że państwo wiecie zapewne z mediów i z tego, co się dzieje w 

naszym powiecie że ruszył powszechny program szczepień przeciw HPV.  Inspektor Jadwiga 

Hackiewicz poinformowała, że odczyta list skierowany do państwa przez Minister Edukacji i 

Minister Zdrowia. Inspektor Jadwiga Hackiewicz odczytała list: „Szanowni Państwo. Troska o 

dobrostan oraz zdrowie uczniów i uczennic zarówno w wymiarze psychicznym jak i fizycznym to 

priorytet dla Ministerstwa Edukacji Narodowej oraz Ministerstwa  Zdrowia. W  celu uchronienia 

dzieci przed zagrożeniami także ciężkimi chorobami powodowanymi przez ludzki wirus 

brodawczaka rozpoczynamy akcję umożliwiającą szczepienie w szkołach przeciw temu wirusowi. 

HPV jest źródłem wielu chorób nowotworowych w tym raka szyjki macicy, nowotworów głowy i 

szyi. Skuteczną metodą przeciwdziałania jest szczepionka stosowana na całym świecie od blisko 

20 lat, która przyczynia się do znacznego zmniejszenia liczby zachorowań. Od 1 czerwca 2023 

roku w Polsce działa powszechny program szczepień przeciw HPV. Obejmuje on dziewczynki i 
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chłopców po ukończeniu 11 roku życia do ukończenia 14 roku życia a od 1  września tego roku 

obejmuje również dzieci, które ukończyły dziewiąty rok życia. Program jest bezpłatny działa w 

ramach narodowej strategii onkologicznej na lata 2020 -2030'”, szczepienia nie są obowiązkowe 

lecz w poczuciu odpowiedzialności gorąco zachęcam do korzystania z tej bezpiecznej formy 

przeciwdziałania chorobom. Mimo dostępu do darmowych szczepień realnie chroniących uczniów i

uczennice przed nowotworami statystyki dotyczące skali szczepień są niezadowalające dlatego 

będziemy ułatwiać rodzicom dostęp do szczepień ich dzieci poprzez ich organizację w szkołach 

podstawowych. Naszymi partnerami będą szkoły i podmioty podstawowej opieki zdrowotnej oraz 

Powiatowe Stacje Sanitarno Epidemiologiczne. Bazując na doświadczeniach takich krajów jak 

Australia, Belgia, Kanada, Niemcy, Stany Zjednoczone czy Wielka Brytania , które realizują 

szczepienia w placówkach oświatowych mamy pewność że ta metoda zapewnia najwyższy 

odsetek zaszczepionych dzieci. Badania dowodzą, że w zaszczepionych społeczeństwach 

możliwe jest niemal całkowite wyeliminowanie raka szyjki macicy. Zachęcamy państwa do 

włączenia się w te wspólne działania. Wierzymy, że razem możemy przyczynić się do 

popularyzacji szczepień będących przecież jednym z największych osiągnięć medycyny. Eksperci, 

przede wszystkim onkolodzy, pediatrzy, ginekolodzy wraz z zespołem ministerstwa zdrowia 

opracowali materiały informacyjne, które mogą pomóc w realizacji szczepień w szkołach. 

Zapewniając wszelkie wsparcie zachęcamy do przyłączenia się do naszej inicjatywy. Dziś możemy

ocalić przed groźnymi chorobami nasze dzieci oraz przyszłe pokolenia.” 

Inspektor Jadwiga Hackiewicz poinformowała, że jako Powiatowa Stacja włączamy się we 

wszelkie działania profilaktyczne. Wraz ze szkołami powołaliśmy osoby koordynujące ten program.

Spotykamy się 1 października aby omówić, na jakim etapie działań jesteśmy, co możemy jeszcze 

zrobić, prosimy o przygotowanie przez szkoły formy pomocy, chodzi o rozmowy z rodzicami czy 

wykłady w szkołach czy lekcje z dziećmi. Jesteśmy przygotowani do takiej współpracy. Jeśli chodzi

o nasz powiat wszystkie szkoły przystąpiły do programu profilaktycznego, Jedna ze szkół przesłała

już ilość dzieci, które chcą się zaszczepić. Wszystkie POZ-ety są przygotowane do tego, aby 

szczepić dzieci. Inspektor Jadwiga Hackiewicz zachęciła do propagowania profilaktyki w 

społeczeństwie. Profilaktyka i zapobieganie chorobom jest ważniejsze niż leczenie bo leczenie jest

to już ostateczny etap. W naszym społeczeństwie w tamtym roku zaszczepiło się 20% na HPV jest

to więc bardzo mało. Liczymy na to, że dzięki wsparciu radnych, kierowników placówek, 

dyrektorów będziemy mogli zaszczepić więcej naszych dzieci, młodzieży i dzięki temu będziemy 

mieli zdrowe społeczeństwo. Ta współpraca jest dla nas bardzo ważna, liczymy na wsparcie i 

pomoc, z naszej strony jesteśmy gotowi do wspierania i pomagania. 

Radna Joanna Gołubkiewicz poinformowała, że wypowie się jako radna i jako dyrektor jednej z 

siemiatyckich szkół. Wczoraj osobiście wysłała informacje otrzymane z sanepidu do wszystkich 

rodziców wraz ze wszystkimi załącznikami  oraz do wszystkich nauczycieli ze względu na to, że 

doszło do nieporozumienia bo rodzice uważali że to my jako szkoła będziemy szczepili dzieci. 
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Radna Joanna Gołubkiewicz poinformowała że wyjaśniła, że szkoła jest tylko pośrednikiem, tylko 

zbiera deklaracje od rodziców, którzy chcą zaszczepić dzieci że jest to dobra, nieprzymuszona 

wola rodziców, bo rodzice odpowiadają za zdrowie dzieci, to rodzice o tym zdrowiu decydują a nie 

dyrektorzy szkół. Radna Joanna Gołubkiewicz poinformowała, że przeprowadziła  już rozmowy z 

ośrodkiem zdrowia przy ul. Andersa i dzieci uczęszczające do naszej szkoły będą szczepione na 

terenie ośrodka zdrowia. Radna Joanna Gołubkiewicz wyraziła opinię, że jest to dużo lepsze niż w 

szkole bo w szkole nie ma do tego aż tak dobrych warunków bo musiałby być lekarz, musiałaby 

być siostra szczepienna, tam to wszystko jest na miejscu a dzieci mają tylko przejść przez ulicę i to

nie nauczyciele szczepią, nie dyrektor szczepi, nie obsługa szkoły szczepi tylko fachowa, 

medyczna obsługa, która jest do tego przygotowana a zdrowie naszych dzieci jest bardzo ważne. 

My jako szkoła możemy pomóc ale nikogo do szczepienia nie jesteśmy w stanie przymusić więc 

jeśli będzie potrzeba aby państwo przyszli na pogadanki, na wywiadówki, my następne 

wywiadówki mamy w listopadzie – zapraszamy serdecznie, na lekcje z uczniami również. 

Deklaracje mamy zebrane, wczoraj na radzie każdy wychowawca podał liczbę dzieci, ile z której 

klasy wyraziło zgodę. Rada Joanna Gołubkiewicz poinformowała, że aż tak dużego 

zainteresowania  tymi szczepieniami ze strony rodziców niestety  nie ma.

Inspektor Jadwiga Hackiewicz stwierdziła że chodzi o to, że jeżeli nie ma tak dużego 

zainteresowania a spada zainteresowanie szczepieniami obowiązkowymi a to nie jest szczepienie 

obowiązkowe, to musimy robić dużo rzeczy żeby zmienić tą sytuację. My jesteśmy gotowi robić 

dużo rzeczy ile tylko jest możliwe czyli spotykać się z dziećmi, mamy przygotowane różne lekcje 

aby prowadzić z nimi zajęcia, różne sposoby przekonywania w zależności od wieku dziecka. Mamy

wypracowane te metody bo przecież współpraca nasza ze szkołami trwa już wiele lat. Teraz 

mówimy o HPV ale są jeszcze różne inne programy, które razem realizujemy, inspektor Jadwiga 

Hackiewicz wyraziła nadzieję, że pani dyrektor jest z tych programów zadowolona i również dzieci 

są zadowolone z tych programów. My jesteśmy otwarci. To, co robi szkoła, co robi POZ i co robi 

inspekcja zostało dokładnie opisane w programie i te informacje, które ma przekazać szkoła, 

oczywiście szkoła przekazuje rodzicom, co inspekcja może zrobić to teraz ustalimy. My jesteśmy 

otwarci, zdrowie naszych dzieci jest najważniejsze, naszego społeczeństwa również. Te programy 

będą procentować w następnych latach, przez wiele wiele lat bo w naszym społeczeństwie 

choroby nowotworowe wyprzedziły zgony z powodu chorób układu krążenia  tak, że mamy w tej 

dziedzinie dużo pracy do zrobienia i liczymy na współpracę.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że o zabranie głosu prosiła pani 

dyrektor Bożena Krzyżanowska.

Głos zabrała Bożena Krzyżanowska dyrektor Zespołu Szkół w Siemiatyczach, która  w imieniu

pana Starosty jak i w imieniu całej społeczności Zespołu Szkół w  Siemiatyczach bardzo 

serdecznie zaprosiła na otwarcie kompleksu sportowego w dniu 11 października o  godz. 1100 . 

Kompleks tych boisk to naprawdę skok milowy w bazie sportowej naszej szkoły. Jesteśmy bardzo, 
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bardzo wdzięczni że taki kompleks posiadamy i że nasza młodzież będzie mogła odbywać zajęcia 

wychowania fizycznego ale również zajęcia dodatkowe na tych kompleksach sportowych. To wyraz

naszej wdzięczności za to, że te boiska powstały. Dyrektor Bożena Krzyżanowska bardzo, bardzo 

serdecznie zaprosiła, jednocześnie poinformowała, że zaproszenia państwu przekazała . Liczymy 

na państwa obecność.

P – kt 7.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady V sesji VII kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

mgr Mariusz Paweł Pyzowski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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